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Hej 

 

Skriver till er med anledning av att räta ut ett frågetecken som styrelsen har i våran förening som 
följer. 

 

Vi fick större lokaler i Vaggeryds sim och sporthall 2013. Lyckliga över detta reflekterade vi inte utav 
kraven som ställdes på oss då att betala 40 000kr för ventilation som var tvunget att utökas då 
lokalerna inte var anpassade för våran verksamhet. 

 

Vi tycker att dessa pengar skall betalas tillbaka till våran förening då vi endast hyr utav vaggeryds 
kommun och det känns INTE rimligt att behöva betala för renovering utav ventilation i en lokal som vi 
hyr. 

 

Med vänlig hälsning, 

Styrelsen  

Waggerydsatletklubb 

Genom ordförande  

Michel Magnusson 

072-3081066 


